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 「社會保障金收入評估模式」將有改動
假如你攞緊Centrelink福利金、並且需要向 Centrelink申報工資收入嘅話，咁就需要知道有關嘅改動嘞。從2020年12月7號起，你需要申報喺申報期內你獲發嘅工資總額。
工資總額唔係入落你銀行賬戶嘅金額，而係你僱主喺扣除稅務及其他扣減之前嘅的總額。
查閲工資單可以揾到總額嘅銀碼。
假如你有配偶，即使佢並冇攞Centrelink嘅福利金，你亦都應該申報埋佢嘅工資總額。
如果你或者你嘅配偶有做嘢、有收入，但又同時攞緊Centrelink以下其中一種福利金嘅話，咁上述改動就會影響到你:
· Age Pension
· Austudy
· Carer Payment
· Disability Support Pension
· JobSeeker Payment 
· Parenting Payment (single and partnered)
· Youth Allowance
· Farm Household Allowance
· Status Resolution Support Services
· Special Benefit
· Partner Allowance
· Widow Allowance.
假如你需要喺2020年12月7號至18號之間申報，你就要計下你喺12月7號之前所賺到嘅、但就要等到2020年12月7號之後先至收到嘅工資究竟有幾多。從12月7號起，你可以利用Centrelink嘅網上計算器幫你計算。請訪閱servicesaustralia.gov.au/incomereporting
假如你有收到僱主嘅補發欠薪，咁Centrelink 亦會改動從 2020年12月7號起發放比你嘅福利金額計算方法。你嘅補發工資，會喺將來發放嘅福利金度評估，咁你就唔會收多佐福利金。
以下事項將唔會有改動：
· 公幹費用津貼，例如出差及膳食費津貼
· 更新用於Family Tax Benefit 及Child Care Subsidy嘅家庭收入估算
· 上報你嘅工作小時數目。
假如你唔肯定點樣申報工作收入或者想了解詳情，請訪閱servicesaustralia.gov.au/incomereporting
若需要以母語瞭解詳情，請致電131 202。


Changing the Social Security Income Assessment Model 
If you get a Centrelink payment and need to report your employment income to Centrelink there are changes you need to know about. From 7 December 2020, you will need to report the gross pay you were paid in your reporting period.
Gross pay is not the amount of money you got in your bank account, it’s the amount your employer pays you before tax and other deductions.
Check your payslip to find your gross pay amount. 
If you have a partner, remember to report your partner’s gross pay as well, even if they do not get a Centrelink payment.
This change will affect you if you or your partner have paid work and get a Centrelink payment:
Age Pension
Austudy
Carer Payment
Disability Support Pension
JobSeeker Payment 
Parenting Payment (single and partnered)
Youth Allowance
Farm Household Allowance
Status Resolution Support Services
Special Benefit
Partner Allowance
Widow Allowance.
If you need to report between 7 and 18 December 2020, you may need to work out how much you earned before 7 December 2020 but were paid after 7 December 2020. You can use Centrelink’s online calculator from 7 December 2020 to help you work this out, go to servicesaustralia.gov.au/incomereporting
If you get back pay from your employer, Centrelink is also changing how this will affect your payments from 7 December 2020. Your back pay will now be assessed in your future payments so you do not get an overpayment. 
The things that are not changing:
employment allowances, like travel and meals 
updating your family income estimate for Family Tax Benefit and Child Care Subsidy
reporting how many hours you worked.
If you are unsure how to report your employment income or would like more information, go to servicesaustralia.gov.au/incomereporting
For information in your language, you can call 131 202.
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